
 

 

Protokoll styrelsemöte NHBK 2024-03-19 

Tid: 19:00  Plats: Bronäsvallen 

 

Närvarande: 

Henrik Åkesäter Henrik Eriksson Sture Johansson  

Jonas Lans Per Axelsson  

Ronald Larsson Tomas Lidberg 

 

  

1. Henrik Å startar mötet och hälsar alla välkomna Info 

2. För att minska kostnaderna för bredband på Bronäsvallen beslutar vi byta 

från dagens leverantör Bahnhof till FastBit. Detta innebär att kostnaderna 

minskar från 389kr/mån till 299kr/mån. 

Info 

 

3. Henrik Å informerar om att han är kontakt med kommunen kring 

bidragsansökan för 2023.  

Info 

4. LOFA håller årsmöte den 21/3 kl 18:00. Henrik Å går på mötet och flera är 

välkomna om intresse finns. 

Henrik Å 

5. Genomgång av sponsring för 2024. Henrik Å har satt samman en lista över 

samtliga sponsorer och vad de sponsrat 2023. Listan innehåller även vem 

som är vår kontaktperson för respektive sponsor. 

 

Sture och Henrik Å tar taktpinnen kring detta och kontaktar sponsorerna för 

att göra klart för 2024. Ambitionen är att samla respektive företags sponsring 

till en faktura per bolag. 

Info 

 

 

 

Sture 

Henrik Å 

6. Arrangemang av ”baklucke-loppis” på Bronsävallen diskuterades. 

 

Henrik Å har undersökt hur andra arrangörer gör kring kostnaderna för 

utställare och det varierar från strax under 400kr/deltagare till strax över 

100kr/deltagare. 

 

Vi beslutar att göra ett försök lördagen den 11/5 och sätter priset till 

200kr/deltagare. Tiden sätts till 11:00-14:00 och de som ska sälja behöver 

vara här ca 1 timma tidigare. 

 

Tomas tar hand om annonsering på Facebook och Instagram.  

 

Henrik Å är kontaktperson för anmälningar och kontaktar seniorspelarna för 

att de ska ställa upp och delta. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tomas 

 

Henrik Å 



 

 

7. Henrik E fick i uppdrag att undersöka möjligheten att använda någon 

molntjänst för datalagring och delning av filer. 

Henrik E 

8. Spelarna har uttryckt intresse för att sälja ”Newbody Family” och vi ser ingen 

anledning att de inte kan göra det. 

 

Henrik Å meddelar spelarna detta och självklart kan även medlemmarna i 

styrelsen delta och sälja. 

 

 

 

Henrik Å 

9. Renoveringen av omklädningsrum #2 diskuterades. 

 

Ronald, Jonas och Henrik Å diskuterade hur arbetet läggs upp. 

Info 

10. Beslut om att byta radiatorer på Bronäsvallen fattades. Det finns ett 

erbjudande om att köpa begagnade radiatorer för 200kr/st vilket styrelsen 

bifaller. 

Info 

11. Den 15/6 spelare P16 hemmamatch mot Elfsborg och NHBK möter Saleby IF. 

Förslaget har kommit att samla oss till en Event-dag detta datum för att 

försöka få ett större arrangemang denna dag. 

Info 

12. Önskemål om nya målburar för 11-manna har kommit från ”P16” och även 

från anläggningskommittén. Styrelsen önskar att se över vilka alternativ som 

finns. Kanske kan våra nuvarande mål renoveras/modifieras. 

 

 

Henrik Å 

13. Henrik E meddelar att det är dags att skicka ut medlemsfakturor.  

Eventuellt hanterar vi spelarnas medlemsavgifter med separata fakturor. 

Henrik E och Henrik Å pratar ihop sig om detta. 

 

Henrik Å 

Henrik E 

14. Nästa möte planeras till 23/4 kl. 19:00 på Bronäsvallen.  

 


